TCSA台灣企業永續獎：創意電子榮獲雙項大獎肯定
TCSA Taiwan Corporate Sustainability Award: GUC Receives "Top 100 Sustainable Model Enterprises" and "Gold Award for Sustainability Report. "
TCSA台灣企業永續獎以全面性考核企業的永續性及ESG績效，並接軌國際評選方法論及多項國際規範和評比準則，經過上千位專家評審的嚴格評選。2024年，創意電子一舉榮獲「台灣百大永續典範企業獎」及「永續報告獎金級」雙項殊榮，充分展現我們在企業永續發展上的卓越成就，並獲得了業界的高度認可。
創意電子一貫積極推動企業永續發展，與時俱進，緊跟國際趨勢，並遵循政府規範，持續精進永續相關業務。今年，我們成功通過了「SBTi科學基礎減碳目標驗證」，並採取多項措施，如汰換耗能設備、利用太陽光電設施，以及提升再生能源使用，從而有效實現節能減碳。此外，我們進行人權盡職調查，並每年追蹤人權風險議題，致力於提升職場友善環境，促進員工健康管理。我們的努力也獲得了良好的回報，今年繼續保持「公司治理評鑑前5%」的優異表現。董事長曾繁城也在「哈佛商業評論台灣企業領袖100強」榜單中躍居第5位。
此次榮獲TCSA台灣企業永續獎雙項大獎，不僅是對公司永續發展表現的高度肯定，更彰顯了員工、客戶及供應鏈夥伴對創意電子的支持與信任所帶來的價值。我們將持續實踐永續發展的各項承諾與策略，追求卓越與創新，致力於成為國際級的永續典範企業。
2024 第17屆台灣企業永續獎榜單 https://tcsaward.org.tw/tw/news/index/483
TCSA Taiwan Corporate Sustainability Award comprehensively evaluates corporate sustainability and ESG performance, aligning with international selection methodologies and various global standards and evaluation criteria. After a rigorous review by over a thousand expert judges, GUC was honored with two prestigious awards in 2024: the "Top 100 Sustainable Model Enterprises in Taiwan" and the "Gold Award for Sustainability Report." These accolades affirm our outstanding achievements in corporate sustainability and are a recognition of our efforts.

GUC has consistently been proactive in implementing sustainability initiatives, staying current with global trends, and adhering to government regulations while continuously enhancing its sustainability-related operations. This year, we successfully obtained the "SBTi Science-Based Target for Carbon Reduction Verification" and took significant steps, such as replacing energy-intensive equipment, and increasing the use of renewable energy, which effectively contributed to energy conservation and carbon reduction. In addition, we conducted human rights due diligence, tracking human rights risks annually and promoting a friendly workplace to improve employee health management. Our efforts have also been recognized with outstanding results, maintaining our position in the top 5% of Corporate Governance Evaluations. Our Chairman, Dr. F.C. Tseng, ranked 5th in the "Harvard Business Review Taiwan Top 100 Business Leaders" list this year. 
[bookmark: _GoBack]
Receiving the TCSA Taiwan Corporate Sustainability Award with two major honors not only acknowledges our company's performance in sustainability but also highlights the value derived from the support and trust of our employees, customers, and supply chain partners. Moving forward, we will continue to implement our sustainability commitments and strategies, striving for excellence and innovation, and working towards becoming an internationally recognized model of sustainability.
2024 17th Taiwan Corporate Sustainability Award list https://tcsaward.org.tw/tw/news/index/483
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